
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Rozwoju w dniu 19 stycznia 2021 roku 
(posiedzenie przeprowadzone w trybie zdalnym) 

Obecni: 
– Bożena Majewska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Rozwoju 
- Alicja Rotfeld-Paczkowska 
- Dąbrówka Smolny 
- Jacek Matłacz 
-Wojciech Żółtowski 
- Sławomir Lasota 

oraz 
Artur Tusiński – Burmistrz Miasta 
Katarzyna Lubecka-Figiel – kierownik Referatu Infrastruktury Komunalnej i Zamówień 
Publicznych w Urzędzie Miasta Podkowa Leśna 
Alicja Stefanowicz – pracownik Referatu Infrastruktury Komunalnej i Zamówień Publicznych w 
Urzędzie Miasta Podkowa Leśna 
Mariola Stecko – dyrektor Centrum Usług Wspólnych 
Agnieszka Hein – dyrektor Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Warszawy 
 

PRZYJĘTY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Przyjęcia sprawozdania z pracy Komisji za 2020 rok. 
4. Propozycja planu pracy Komisji na 2021 rok. 
5. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
a) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej 
kwoty dofinansowania opłat oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie 
jest przyznawane w 2021 r. w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym 
jest Miasto Podkowa Leśna. 
b) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie skargi Prokuratora 
Prokuratury Okręgowej w Warszawie na uchwałę Nr 141/XVII/2020 Rady Miasta Podkowa 
Leśna z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Miasta Podkowa Leśna. 
6. Sprawy różne. 
7. Wolne wnioski. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1) 

Przewodnicząca Komisji Bożena Majewska rozpoczęła posiedzenie o godzinie 18.35,  
przywitała obecnych na posiedzeniu członków Komisji (obecnych  5 członków Komisji: Bożena 
Majewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz) 
oraz stwierdziła kworum.  

Ad. 2) 



Przewodnicząca zarządziła przegłosowanie projektu protokołu z posiedzenia Komisji 
Gospodarki i Rozwoju z dnia 16 grudnia 2020 roku. 
W wyniku głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu, protokół został 
przyjęty. 
 

Ad. 3)  

Przewodnicząca powiedziała, że przekazała członkom Komisji projekt sprawozdania. Radni nie 
zgłosili uwag do projektu.  
W wyniku jednogłośnego głosowania sprawozdanie z pracy Komisji za 2020 rok zostało 
przyjęte. 
 
Ad. 4)  

Przewodnicząca powiedziała, że przekazała członkom Komisji projekt planu pracy Komisji 
Gospodarki i Rozwoju na 2021 rok. Radni nie zgłosili uwag do projektu.  
W wyniku jednogłośnego głosowania plan pracy Komisji został przyjęty 

Ad. 5)  

a)  

O godzinie 18.41 do spotkania dołączył Radny Wojciech Żółtowski. Obecnych 6 członków 
Komisji. 
 
Radny Sławomir Lasota zadał pytanie czy szkolenia nauczycieli są obowiązkowe. 
Mariola Stecko odpowiedziała, że zgodnie z Kartą nauczyciela na szkolenia personelu należy 
przeznaczyć 0,8% budżetu, przy czym nauczyciele nie muszą w całości wykorzystać tej kwoty. 
 
Agnieszka Hein powiedziała, że są plany by nauczyciele nauk przyrodniczych oraz  
matematycznych pozyskali dodatkowe kwalifikacje do prowadzenia swoich przedmiotów w 
sposób dwujęzyczny. Bez takich uprawnień żaden nauczyciel przedmiotu nie może uczyć w 
szkole dwujęzycznej. Powiedziała, że trudne jest pozyskanie odpowiednio wykwalifikowanego 
nauczyciela nauk ścisłych. Szkolenia i poszerzanie kwalifikacji jest niezbędne w przypadku 
kiedy potrzebne jest zastępstwo za innego nauczyciela.  
 
Przewodnicząca zadała pytanie czy doskonalenie zawodowe dotyczy nowo przyjętych 
pracowników szkoły. 
Agnieszka Hein odpowiedziała, że w przypadku kiedy zostanie przyjęty nowy nauczyciel to 
niezbędne jest by posiadał wykształcenie pedagogiczne. Jeśli osoba nie będzie miała takiego 
wykształcenia to szkoła będzie miała możliwość wysłania jej na studia podyplomowe.  
 
Radny Sławomir Lasota zadał pytanie czy w 2020 roku szkoła wykorzystała w pełni środki 
przeznaczone na szkolenia nauczycieli. 



Agnieszka Hein odpowiedziała, że ze względu na pandemie przez wiele miesięcy szkolenia się 
nie odbywały, a ruszyły na nowo dopiero we wrześniu. W obowiązującym zarządzeniu jest 
zapis o możliwości szkolenia jedynie nauczycieli kontraktowych, a obecnie największą 
potrzebą w szkole jest kształcenie nauczycieli stażystów. W 2020 roku zostało 
przeprowadzonych wiele szkoleń wewnętrznych dla nauczycieli i dla uczniów.  
 
Radny Jacek Matłacz zadał pytanie jakie kwoty zostały wydane w 2020 roku na szkolenia. 
Mariola Stecko powiedziała, że dokładne kwoty zostaną przekazane do Rady Miasta przed 
sesją.  
 
Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „ustalenia planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz 
form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2021 r. w 
placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Podkowa Leśna” 
Wyniki głosowania: 6 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

b)  

Artur Tusiński powiedział, że prokuratura zaskarża uchwały wydane przez gminy w całej 
Polsce. Urząd Miasta może zgodzić się co do dwóch punktów pisma Prokuratora. Regulamin 
jest to dokument, który ma zebrać wszystkie obowiązki i prawa mieszkańców. Powinien on 
być dla mieszkańców jasny i klarowny. Głównie stawianym zarzutem jest uchybienie zasadom 
poprawnej legislacji, lecz większość zarzutów Prokuratora jest bezzasadna. W regulaminie nie 
zostały zastosowane skonkretyzowane zapisy ze względu na oczywistość zapisanych treści. W 
październiku została podjęta uchwała zmieniająca zaskarżoną przez Prokuratora uchwałę. 
Można przypuszczać, że zaskarżenie uchwały nie jest ukierunkowane na Podkowę Leśną, lecz 
jest to akcja ogólnopolska i dotyczy wielu gmin. 
 
Radny Sławomir Lasota zadał pytanie czy regulamin będzie nadal obowiązywał. 
Artur Tusiński powiedział, że uchwała nie jest uchylona i nadal obowiązuję pomimo tego, że 
jest zaskarżona. Spór w tej sprawie rozstrzygnie Wojewódzki Sąd Administracyjny. Każdego 
dnia mieszkańcy muszą stosować się do ustawy o utrzymaniu czystości, a regulamin jest 
jedynie zbiorem zasad doprecyzowującym zapisy ustawy w odniesieniu do gminy.  
 
Radny Jacek Matłacz zadał pytanie jakie zagrożenie dla gminy ma zaskarżenie uchwały. 
Artur Tusiński powiedział, że w uchwale były określone ulgi w opłatach dla mieszkańców 
korzystających z kompostownika. Uchwała została zaskarżona, więc o dalszym 
obowiązywaniu ulg w opłatach zdecyduję Wojewódzki Sąd Administracyjny.  
 
Katarzyna Lubecka-Figiel powiedziała, że działanie Prokuratora jest akcją zorganizowaną 
skierowaną wobec wielu gmin w Polsce.  



 
Radny Sławomir Lasota zadał pytanie czy planowane jest przygotowanie projektu nowej lub 
zmieniającej uchwały. 
Artur Tusiński odpowiedział, że należy poczekać do wydania wyroku przez Wojewódzki Sąd 
Administracyjny. Uchwała może być uchylona w całości, części lub nie zostać uchylona.  
 
Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „przekazania do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie skargi Prokuratora Prokuratury Okręgowej w Warszawie 
na uchwałę Nr 141/XVII/2020 Rady Miasta Podkowa Leśna z dnia 28 maja 2020 r. w 
sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Podkowa 
Leśna” 
Wyniki głosowania: 5 za, 0 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ad. 6) 

Przewodnicząca poprosiła członków Komisji by przygotowali zagadnienia, które chcą zawrzeć 
w „Raporcie o stanie Miasta Podkowa Leśna”, ponieważ na kolejnym posiedzeniu 
przeprowadzona zostanie dyskusja na ten temat.  

Ad. 7) 

Nie zgłoszono wolnych wniosków.  

Ad. 8) 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji o godzinie 19.22. 

 

Protokół sporządziła Marta Niedzieska 

 

                                                                                                      
Przewodnicząca Komisji  

     Gospodarki i Rozwoju  
/-/ 

Bożena Majewska 

 


